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Niké liga 2024/2025Niké liga 2024/2025
17. kolo17. kolo

sobota, 7. 12. 2024, 15:30 h.sobota, 7. 12. 2024, 15:30 h.

Br
an

ká
ri

RUZAGÓLRUZAGÓL c. 257 c. 257ˇ̌ ˇ̌

 1	 Dominik	Ťapaj
	 34	 Matěj	Luksch	(Česko)
	 35	 Branislav	Sokol

	 2	 Alexander	Mojžiš
	 3	 Ján	Maslo
	 16	 Daniel	Köstl	(Česko)
	 19	 Martin	Gomola
	 22	 Šimon	Gabriel	(Česko)
	 23	 Matej	Madleňák
	 28	 Alexander	Selecký
	 31	 Daniel	Prekop
	 32	 Matúš	Malý
  
	 4	 Oliver	Luterán
	 5	 Rudolf	Božik
	 6	 Timotej	Múdry
	 7	 Kevin	Švehla
	 8	 Kristóf	Domonkos
	 11	 Samuel	Lavrinčík
	 17	 Adam	Tučný
	 20	 Marián	Chobot
	 24	 Máté	Szolgai
	 30	 Martin	Chrien

	 9	 David	Huf	(Česko)
	 14	 Jan	Hladík	(Česko)
	 15	 Štefan	Gerec
	 18	 Martin	Boďa
	 26	 Marko	Kelemen

	 	 Radim	Kučera
	 	 Peter	Tomko,	Marek	Herčut
	 	 Jozef	Kapláň,	Ľuboš	Hajdúch			T
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Igor Valent (hlavný	 rozhodca,	 Šaľa),	Adam Jekkel (1.	asistent	 rozhodcu,	 Banská	Bystrica), Patrik Kmec (2.	asistent		 
rozhodcu,	Košice), Lukáš Dzivjak (4.	rozhodca,	Hranovnica), Boris Marhefka (VAR,	Banská	Bystrica), Kristián Micheľ 
(VAR,	Stropkov), Jaroslav Švarc (delegát	SFZ,	Spišská	Nová	Ves), Martin Balko (pozorovateľ	rozhodcov,	Martin)

  MFK Ružomberok                      FC Spartak Trnava
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ri			  1	 Žiga	Frelih	(Slovinsko)

	 31	 Dobrivoj	Rusov
	 72	 Martin	Vantruba
 
	 2	 Lukáš	Štetina
	 3	 Roko	Jureškin	(Chorvátsko)
	 4	 Libor	Holík	(Česko)
	 12	 Thomas	Nikolaou	(Cyprus)
	 13	 Marek	Ujlaky
	 18	 Martin	Šulek
	 29	 Martin	Mikovič
	 33	 Filip	Twardzik	(Česko)
	 77	 Kazeem	Bolaji	Soliu	(Nigéria)

	 6	 Roman	Procházka	
	 7	 Róbert	Pich
	 8	 Milan	Corryn	(Belgicko)
	 11	 Philip	Elayo	Azango	(Nigéria)
	 14	 Miloš	Kratochvíl	(Česko)
	 16	 Hugo	Ahl	(Švédsko)
	 20	 Filip	Trello
	 21	 Patrick	Karhan
	 22	 Dávid	Bukovský
	 23	 Erik	Daniel	(Česko)
	 27	 Vojtěch	Kubista	(Česko)
	 28	 Martin	Bukata
	 52	 Erik	Sabo
	 80	 Adrian	Zeljković	(Slovinsko)
	 97	 Kelvin	Ofori	(Ghana)

	 17	 Jakub	Paur
	 57	 Michal	Ďuriš

	 	 Michal	Gašparík
	 	 Marián	Hodulík,	Tomáš	Prisztács
	 	 Michal	Kukučka,	Pavel	Kamesch

Oficiálna lopta
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Predstavujeme súpera – FC SPARTAK TRNAVA

Za historický medzník futbalu v Trnave je považovaný 30. máj 1923, keď sa zlúčili ŠK 
Čechie a ČsŠK do klubu TŠS Trnava. Po roku sa TŠS zlúčil s ŠK Trnava, od ktorého pre-
vzal aj názov. V roku 1925 vznikol v Trnave druhý klub ŠK Rapid Trnava, rival ŠK. V roku 
1939 došlo k spojeniu oboch klubov. Klub niesol názov TŠS Trnava a farbu dresov zdedil od 
Rapidu, ktorý hrával v červeno-čiernych dresoch, na rozdiel od ŠK hrajúceho v mestských 
farbách. V roku 1952 sa klub premenoval na Spartak Trnava a pod týmto názvom figuruje až 
dodnes. V rokoch 1968, 1969, 1971, 1972 a 1973 získal titul majstra Československa. Päťkrát 
sa tešil aj zo zisku Československého pohára a šesťkrát uspel aj vo finále Slovenského pohára. 
V roku 1998 zvíťazil v Slovenskom Superpohári. V roku 1967 sa Spartak stal víťazom Stre-
doeurópskeho pohára, o rok neskôr bol finalistom SEP a v roku 1969 sa prebojoval do semifi-
nále Európskeho pohára majstrov. V rokoch 1973 a 1974 hral štvrťfinále Európskeho pohára 
majstrov. V slovenskej najvyššej súťaži odohral všetky ročníky – okrem sezóny 2001/02, 
ktorú strávil v 2. najvyššej súťaži. 

Spartak dosiahol významné úspechy aj v ročníkoch 2017/18 a 2018/19. V prvej z dvoch 
uvedených sezón sa stal víťazom našej najvyššej súťaže. Po zisku titulu mali futbalisti z Ma-
lého Ríma možnosť potvrdiť svoje kvality v Lige Majstrov. Trnava si v predkolách počínala 
veľmi sympaticky. Prešla cez HŠK Zrinjski Mostar aj Legiu Varšava a napokon nestačila na 
Crvenu Zvezdu Belehrad, no aj v tomto dvojzápase zanechala sympatický dojem. Po ukon-
čení púte v Lige Majstrov čakalo Spartak play off Európskej ligy, v ktorom vyradil slovinský 
klub NK Olimpija Ľubľana a postúpil do skupinovej fázy súťaže. V skupine si Trnava zme-
rala sily s klubmi RSC Anderlecht, Fenerbahce SK a GNK Dinamo Záhreb, pričom dvakrát 
zvíťazila, raz remizovala, trikrát prehrala a so ziskom siedmich bodov obsadila vo svojej 
skupine konečné tretie miesto. 

V ročníku 2018/19 sa Spartak v najvyššej súťaži umiestnil na siedmej pozícii. Navyše, 
počas sezóny ako aj po jej skončení, nastali výrazné zmeny v štruktúrach tradičného klubu. 
Trnava ale vyhrala Slovnaft Cup a opäť sa predstavila v pohárovej Európe, kde postúpila cez 
FK Radnik Bijeljina z Bosny a Hercegoviny a jej pohárová púť sa skončila po veľmi drama-
tickom boji s bulharským klubom PFC Lokomotiv Plovdiv.

Počas sezóny 2020/21 obsadil Spartak Trnava tretiu pozíciu vo Fortuna lige, vďaka čomu 
si zabezpečil účasť v Európskej konferenčnej lige UEFA. V novovzniknutej súťaži prešiel cez 
maltský Mosta F.C. aj rumunský Sepsi OSK, no v treťom predkole po bezgólovej domácej 
remíze a vonkajšej tesnej prehre 0:1 ich európsku púť zastavil izraelský Maccabi Tel Aviv.

V ročníkoch 2021/22 a 2022/23 sa futbalisti z Malého Ríma stali víťazmi Slovnaft Cupu a 
zároveň získali ligový bronz. Opäť sa tak predstavili v Európskej konferenčnej lige UEFA, 
kde ich v sezóne 2021/22 zastavil v treťom predkole Raków Czestochowa. Následne v roč-
níku 2022/23 postúpili cez kluby FK Auda, Lech Poznaň a SC Dnipro-1 do skupinovej fázy. 
Tam si zmerali sily s tureckým Fenerbahce SK, dánskym FC Nordsjaelland a bluharským 
PFK Ludogorec Razgrad.

Počas uplynulého ročníka sa Spartak Trnava opätovne prebojoval do finále Slovnaft Cupu, 
kde však nestačil na naše mužstvo a podľahol mu 0:1, keď o všetkom rozhodol v závere prvé-
ho polčasu Adam Tučný. Zaujímavosťou je, že s týmto súperom sme doteraz dvakrát hrali 
finále a v oboch prípadoch (2006 aj 2024) putovala trofej do Ružomberka. Klub z Malého 
Ríma zároveň skončil tretí v Niké lige a tak získal miestenku v Konferenčnej lige UEFA, 
kde prešiel cez FK Sarajevo do tretieho predkola, no tam v dvojzápase s Wislou Krakov, 



ktorý priniesol domácu výhru a vonkajšiu prehru, podľahol po dlhom penaltovom rozstrele 
poľskému tímu 11:12.

V prebiehajúcej sezóne sme sa s týmto súperom stretli zatiaľ raz, keď sme v ôsmom kole 
Niké ligy remizovali v Trnave 2:2. O naše góly sa vtedy postarali Jan Hladík a z pokutového 
kopu Martin Chrien.

Zaujímavý rok ružomberských futbalistiek

Naše futbalistky majú za sebou jesennú časť súťaže a tak sme sa rozprávali s hlavným tréne-
rom tímu MFK Ružomberok ženy Jaroslavom Súkeníkom.

Na začiatok by sme sa mohli pristaviť pri minulom ročníku, kde futbalistky obsadili v najvyš-
šej súťaži veľmi peknú striebornú pozíciu.

„Keď som prišiel pred dva a pol rokom, prevzal som veľmi slušne pripravené družstvo, ktoré 
predtým skončilo v lige piate. Dievčatá mali svoju kvalitu a chceli sme ich posúvať ďalej, čo sa 
nám podarilo hneď prvú sezónu, keď sme skončili tretí. To bolo dve sezóny dozadu. Nejaké veci 
nevychádzali, ale bolo dôležité, že dievčatá chceli a posunuli sme sa na tretie miesto, čo bol 
historický úspech v klube. Je dôležité, že dievčatá neodišli z klubu. Udržali sme tím pokope. V 
ďalšej sezóne sa ukázala väčšia zohratosť, väčší kolektívny duch, výborná partia, ktorá sa zišla 
a dotiahli sme to na druhé miesto, kde to bolo trištvrte súťaže otvorené aj na titul a tam sme si 
to zbabrali dvomi zápasmi v jarnej časti, čo nás mrzí, keď sa na to spätne pozrieme, lebo mali 
sme kvalitné družstvo a bola veľká šanca pobiť sa o prvé miesto. Ušlo nám to v Trnave a Ban-
skej Bystrici. Tam bol pre nás aj priaznivý priebeh zápasov, ale možno sme to trošku nezvládli 
v hlavách. Bol veľký tlak. Dievčatá možno ani nie sú nachystané na to, aby hrávali pod takým 
tlakom. Je to trošku iné, ako pri chalanoch. Je to škoda, ale aj druhé miesto je pekné. Sme za to 
vďační aj za podmienky, ktoré sa vytvárajú v klube pre dievčatá. Zase sme to niekam posunuli. 
Každým rokom sa to posúva k lepšiemu. Takže sme za to radi. Ďakujem klubu aj majiteľovi 
Milanovi Fiľovi.“

Naše futbalistky na začiatku aktuálnej sezóny.  Foto: Rudolf Maškurica
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Vo veľmi peknom ročníku zaujali niektoré futbalistky svojimi výkonmi zahraničné kluby a 
tak následne došlo k zmenám v kádri.

„Ako som povedal, v minulej sezóne bolo dôležité udržanie kolektívu pokope, silná partia, ale 
po zisku druhého miesta a konci sezóny prišiel záujem o naše najlepšie hráčky zo zahraničia, čo 
je na Slovensku veľký problém. To aj keď sa bavím s trénermi z iných klubov, ak vám vyskočia 
hráčky, máte problém ich udržať. Neviete im ponúknuť to, čo im ponúkajú kluby v zahraničí, 
kde im už ponúkajú profesionálne zmluvy. Chceme mať kvalitnú ligu, chceme udržať kvalitné 
hráčky, ale nevieme im vytvoriť také podmienky, aby sa nepozerali, že chceme odísť, ale chce-
me zostať doma a pomôcť. Preto nemáme veľmi kvalitnú ligu. Snažíme sa v rámci možností. 
Mladé hráčky výkonnostne vyskakujú a je to fajn, ale ako náhle majú šestnásť rokov, môžu ísť 
do zahraničia a ony sa už na to pozerajú, aby v tom veku mohli ísť preč. Hneď sa pozerajú 
vedľa do Česka, kde sú iné podmienky ohľadom profesionálnych zmlúv. V Česku môžu dávať 
hráčkam trošku nižšie profesionálne platy a u nás to tak nie je. Na Slovensku, aby mohla mať 
aj veľmi mladá hráčka profesionálnu zmluvu, musela by dostávať aspoň minimálnu mzdu. Čiže 
nevidím to veľmi ružovo, že u nás budú profesionálne hráčky. Na Slovensku je to taký kolobeh, 
že vy vychovávate reprezentantky a hráčky, tým, že sú amatérky, odchádzajú zadarmo. Kluby 
dávajú do výchovy hráčok nemalé finančné prostriedky aj energiu. Je to na úkor slovenskej 
ligy, lebo liga sa oslabuje o najlepšie hráčky. Nás trénerov práca baví, ale to, že hráčky rýchlo 
odchádzajú nás brzdí.“

Tím zimuje so ziskom 23 bodov na priebežnej piatej pozícii. Ako hodnotíte nedávno skonče-
nú jesennú časť aktuálneho ročníka?

„Odišli nám dve najlepšie hráčky a s nimi štyridsať – päťdesiat gólov. Nosná hráčka Da-
rina Hrúziková odišla do Slovácka, čo je práve česká liga, ktorá vie popri škole ponúknuť aj 
finančné bonusy. Do Sparty Praha odišla Victoria Havalec. Boli to dve výrazné oslabenia. Do 
toho prišli školy, čiže sme na to museli reagovať a prišlo sedem nových hráčok. Museli sme 
ich zapracovať do novej sezóny a aj som očakával, že hneď to nebude tak, ako by sme chceli. 
Aj jesenná časť bola v takom duchu, aby si hráčky sadli, aby sa trošku viac zohrali, aby sa to 
skĺbilo. Ono to malo nejaký proces a bolo to niekedy vidno aj v zápasoch a celú jeseň neboli 
výkony vyrovnané. Niekedy išli výkony hore, čiže super, niekedy zase dole. Aj malé zmeny, ktoré 
sa museli robiť mali vplyv na výkony. Nevyrovnanosť výkonov nás stojí lepšie postavenie v ta-
buľke. Keby bola výkonnosť stabilnejšia, mali by sme viac bodov a boli by sme vyššie v tabuľke. 
Toto je ale asi reálny obraz jesene. Piate miesto je z tohto pohľadu zaslúžené. V družstve bola 
citeľná obmena. Kým si to sadne, hráčky si zvyknú na seba a nájdete im posty, ktoré im možno 
budú lepšie pasovať, to trošku trvá, ale v každom zápase sa to zlepšovalo. V jeseni to išlo skôr 
do plusu. Nebolo tam družstvo, ktoré by nás prehralo, bolo by výrazne lepšie. Aj keď sme s My-
javou prehrali 0:5 a dostali sme po ľahkých chybách tri-štyri góly, čo sme vedeli ako to bude, 
ale aj druhý polčas bol vyrovnaný. Mali sme šance. Čiže nebol tam tím, čo vás prehrá, dá vám 
sedem-desať gólov a poviete si toto družstvo nás futbalovo prehralo. Boli to skôr vyrovnané 
zápasy, prehry o gól. Rozhodovali maličkosti a myslím si, že zohratosť bude v jarnej časti zase 
lepšia a výsledky by mali prísť.“

Aký je prístup futbalistiek v zápasoch a tréningovom procese?
„Musím ich pochváliť. Ich prístup je fajn. Chcú sa niekam posúvať a chcú sa zlepšovať. 

Toto je pozitívne a musím ich za to pochváliť, lebo chodia na tréningy vo veľkom počte aj keď 
niekedy možno na úkor školy a práce. Je na nich vidno, že sa niekam posúvajú a pre mňa je 
to aj spätná väzba, že vidím na nich, že sa posúvajú, zlepšujú a posúvame ich niekam ďalej. 



Napríklad teraz hrala slovenská „devätnástka“ kvalifikáciu v Portugalsku a stabilnou súčasťou 
tímu bola naša hráčka Ema Sedláčková, ktorá minulý rok hrala druhú ligu v Košiciach. Takže je 
tam vidno posun a to ma teší. Vidno, že sa pracuje a dúfam, že sa to robí dobre. Teraz sme mali 
v seniorskej reprezentácii brankárku Janku Červíkovú, máme tam ďalšie dve náhradníčky Fre-
deriku Kovalíkovú a Rebeku Žihlavníkovú, čiže aj to je pre nás nejaká vizitka, že sa s nimi dobre 
pracuje. Takže verím, že je to fajn. Máme hráčky aj v mladších reprezentačných výberoch a aj to 
je obraz dobrej práce. Baby sa niekam posúvajú a robí sa to práve preto, aby sa posúvali ďalej.“

Keď už prišla téma aj na reprezentačné výbery, slovenské futbalové reprezentantky boli ne-
dávno v dvojzápase s Walesom veľmi blízko k tomu, aby prešli cez prvé kolo play off o postup 
na EURO 2025. Čo hovoríte na ich počínanie?

„Bol som na domácom zápase. Z mojej strany veľmi dobrý výkon. Za posledné obdobie sa 
zase posunula kvalita reprezentácie a mali možnosť hrať až o postup. Škoda toho domáceho zá-
pasu, lebo mali veľa šancí. Nemuseli vyhrať len o gól, ale aj o dva, o tri a možno by teraz hrali 
s Írskom miesto Walesu. Takže boli by zase o krok bližšie k nejakému historickému úspechu. 
Posúvame sa, ale zase prídeme k tomu, že koľko tam je hráčok zo slovenskej ligy. Je to všetko 
len o hráčkach, ktoré sú v zahraničí a v tomto vidím veľký problém. Najväčší problém je za mňa 
v tom, že z našej ligy odchádzajú hráčky vo veľmi mladom veku a potom liga nemá až takú veľkú 
úroveň ako v okolitých krajinách. Napríklad aj my trénujeme trikrát, oni šesť-sedemkrát, takže 
to sa musí prejaviť aj vo vzájomných zápasoch.“

Chceli by ste pozvať našich fanúšikov na zápasy futbalistiek?
„Bolo by to fajn. Na niektoré zápasy príde aj fanklub, čo chodí na mužský futbal a je to pre 

dievčatá povzbudzujúce, motivačné. Užívajú si chorále, je to pre ne niečo iné, motivujúce ísť si s 
nimi zakričať. Bolo by fajn, keby ľudia chodili vo väčšom počte. Je to iné ako mužský futbal, ale 
mohli by sa prísť pozrieť. Aj dievčatá vedia hrať futbal. Netvrdím, že uvidíme deväťdesiat minút 
top futbal, ale sú tam zaujímavé futbalové momenty. Padajú pekné góly. Bolo by fajn, keby nás 
prišli diváci povzbudiť vo väčšom počte.“

Ďakujeme za podporu!             Foto: Rudolf Maškurica
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Ďakujeme za podporu!

Dnes hráme posledný domáci zápas v roku 2024, počas ktorého sme spolu zažili viaceré 
momenty, ktoré sa navždy zapíšu do histórie ružomberského futbalu. Druhýkrát v histórii sa 
náš klub tešil z prvenstva v Slovnaft Cupe a prežili sme aj veľmi zaujímavú cestu pohárovou 
Európou, kde sme sa prebojovali až pred brány hlavnej fázy Konferenčnej ligy UEFA. 

Ďakujeme, že ste počas celého roka boli pri tom spolu s nami a najmä v domácich podmien-
kach sme sa pravidelne mohli spoľahnúť na vašu podporu z hľadiska. Prajeme vám všetkým 
príjemné prežitie vianočných sviatkov, všetko dobré do nového roka a veríme, že zažijeme 
veľa pekných spoločných zážitkov aj v blížiacom sa roku 2025!

                      

 

 
  

 

1	 ŠK	Slovan	Bratislava	 15	 12	 2	 1	 32	–	18	 38
2	 MŠK	Žilina	 16	 11	 4	 1	 37	–	14	 37
3	 FC	Spartak	Trnava	 16	 8	 6	 2	 24	–	14	 30
4	 FC	DAC	1904	Dunajská	Streda	 16	 6	 5	 5	 20	–	14	 23
5	 MFK	Zemplín	Michalovce	 16	 5	 5	 6	 22	–	28	 20
6	 FC	Košice	 16	 4	 7	 5	 20	–	19	 19
7	 FK	Železiarne	Podbrezová	 16	 4	 6	 6	 20	–	23	 18
8	 MFK	Dukla	Banská	Bystrica	 16	 4	 5	 7	 20	–	22	 17
9	 MFK	Ružomberok	 16	 4	 5	 7	 19	–	25	 17
10	 KFC	Komárno	 15	 4	 1	 10	 18	–	29	 13
11	 AS	Trenčín	 16	 2	 7	 7	 16	–	29	 13
12	 MFK	Skalica	 16	 3	 3	 10	 18	–	31	 12

Por. Team Zápasy Výhry Remízy Prehry Skóre Body

Tabuľka Niké ligy po 16. kole

Ďakujeme za podporu!                 Foto: Stanislav Kmeť



Ďakujeme za podporu.             Foto: Rudolf Maškurica
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